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Graag informeren wij u in deze nieuwsbrief over een aantal zaken waar onder de komende 
ledenvergadering. 
 
Contributie 
Dit jaar gaat de contributie niet omhoog. Het bestuur neemt eind van dit jaar een beslissing over de 
hoogte van de contributie voor het komende kalenderjaar. 
 
Contributie 
Uit de vereniging kwam de vraag of er niet per les betaald kan worden. In de laatste bestuurs- 
vergadering is dit aan de orde geweest en afgewezen. De betalingen zijn contributies aan de vereniging 
en kunnen, bij uitzondering, per maand betaald worden. Bovendien zou een dergelijk systeem erg veel 
administratieve rompslomp met zich mee brengen en een stuk financiële onzekerheid geven voor de 
vereniging. We moeten dan maar afwachten wie, wanneer en hoe vaak de leden komen sporten. 
 
Pakketkorting 
Het blijkt dat de verwerking van het kortingsprincipe bij het beoefenen van meerdere sporten niet 
éénduidig verloopt. Wij hanteren van nu af aan de volgende regel: Bij het meedoen aan twee of meer 
sportgroepen krijgen het lid 25% korting op het totale pakket waar het lid voor ingeschreven staat. De 
reeds gemaakte regelingen voor dit jaar blijven zoals afgesproken. 
 
Mail. 1 

Het blijkt dat sommige leden de mails niet kunnen openen. Het secretariaat verstuurt e-mails via G-
mail als Word bestand. Het is, of heet, een Windows professional 7 Systeem. Leden met een Apple 
computer of een Linux opensource systeem moeten hulp-software (app) hebben om het te kunnen 
openen en te lezen. Het openen met Google of Windows via Excel kan niet want Excel is een 
rekenprogramma en geen tekstverwerkingsprogramma. 

 
Mail. 2 
Er zijn in onze vereniging een flink aantal leden die geen computer hebben. Dat betekent dat we de 
correspondentie per post moeten versturen. Dat kost tegenwoordig elke keer weer een postzegel van € 
0,67. Misschien is het mogelijk voor die leden om aan iemand in de groep te vragen de post uit te printen 
en mee te nemen of aan de buurman, zoon of dochter of vriend/vriendin. De secretaris neemt dan het 
vervangend adres op in zijn postbestand. Zo bent u altijd snel op de hoogte, de post kan niet weg raken 
en het scheelt de vereniging de nodige kosten. Mocht het echter toch niet mogelijk zijn dan blijft u de 
nieuwsbrief natuurlijk per post krijgen. 
 
JA of Nee 
Het bestuur heeft besloten om op alle registratieformulieren een JA – Nee reanimatiesticker te plakken. 
Het bleek namelijk niet echt duidelijk voor iedereen op het formulier te staan en zeker niet in een stress 
situatie. Mocht u het nog niet gedaan hebben meld u dan bij der begeleider. 
  
Ledenvergadering 2016 
De ledenvergadering vindt plaats op dinsdag 12 april 2016 in de UITHOEK in Beatrixoord. We beginnen 
om 19.30 uur en de bijeenkomst is uiterlijk om 21.30 uur afgelopen. 
 

  



De ledenvergadering op 12 april 2016 
 
Het programma ziet er als volgt uit: 
 
19.30 uur Opening door de voorzitter. 
19.35 uur Informatie over de zoutmeter door de diëtiste van de hartrevalidatie van Beatrixoord 

Lianne Sieperda. Aansluitend kunnen er vragen gesteld worden en krijgen we 
antwoorden. 

19.55 uur Notulen van de vorige ledenvergadering. 
20.00 uur De financiën en het verslag van de kascommissie. 

Dit jaar is er nieuw spelmateriaal aangeschaft, een defibrillator en hebben we de 
bijeenkomst gehad van het 30-jaris bestaan. Daardoor is er geen voordeling saldo te 
melden. Als deze uitgaven er niet waren geweest hadden wel in de plus gedraaid. Voor 
begin van de vergadering kunnen de leden, die daar in geïnteresseerd zijn, een kort 
financieel verslag krijgen. 

 
20.10 uur Secretariaatszaken. 

GTST. De kast. De geplande kast was veel te klein voor wat er in opgeslagen zou moeten 
worden. We zijn inmiddels weer in gesprek met Beatrixoord. 

20.20 uur ICT. We kijken momenteel naar een ander systeem om het ledenbestand te beheren. 
 
20.30 uur Pauze met koffie – thee. 
 
20.45 uur Continuïteit. 

Het bestuur maakt zich ernstig zorgen over de toekomst van de vereniging. Op de oproep 
voor nieuwe bestuursleden is niet gereageerd. Door het bestuur moet nu een nieuwe, 
naar de toekomst gerichte, koers uitgezet worden. In het bestaande bestuur zijn er 
bestuursleden die overwegen om over enige tijd afscheid te nemen wegens leeftijd en 
fysieke conditie. 
Om deze situatie op te lossen zijn er de volgende mogelijkheden: 
 
1 De vereniging opheffen en de leden voldoende tijd geven om ergens anders 

onderdak te vinden. 
2 Opgaan of aansluiting zoeken bij een andere vereniging. 
3 Fuseren met een andere vereniging die min of meer dezelfde doelstelling heeft als 

de Pomp. 
4 Eventueel andere mogelijkheden? 
 
Het bestuur heeft inmiddels afspraken gemaakt met verschillende organisaties om één  
en ander uit te zoeken. 

Aansluitend volgt hoogstwaarschijnlijk een discussie. 
 
21.00 uur Rondvraag en aansluitend discussie over verschillende onderwerpen die ter tafel komen.. 
21.30 uur  Einde.  
 
Leeftijdsopbouw van onze vereniging. In de kolommen staat het aantal leden vermeld per geboortejaar. 
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Wij wijzen onze leden er nadrukkelijk op dat meedoen met de vereniging niet alleen 
betekent naar het sporten gaan maar ook naar de ledenvergadering. Laat uw stem horen. 


